
Zápisnica zo 21. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce 

Skrabské  

zo dňa 16.12.2024 

 

Prítomní: starosta obce: Rybnický Emil 

                  poslanci OZ: Balog Ladislav, Ing., Mgr. Čorej Ľuboš, Mgr. Fečová Henrieta,  

                                        Ing. Gajdoš Peter, Vavrek Miroslav, Eštok Ján  

Neprítomní: Jozef Kroka – PN 

Program zasadnutia: 

• Otvorenie 

• Voľba návrhovej komisie 

• Kontrola plnenia uznesenia 

• Schválenie rozpočtu na roky 2025/2026/2027 

• Schválenie zmluvy NFP č.24120108V03 z Environmentálneho fondu na kúpu mini 

bagru 

• Diskusia 

• Návrh na uznesenie 

• Rôzne  

• Záver 

 

K bodu 1:  

Starosta obce o 17:00 privítal všetkých prítomných na 21. zasadnutí obecného zastupiteľstva 

vo volebnom období 2022-2026, ospravedlnil neprítomnosť poslanca Jozefa Kroku 

a skonštatoval uznášania schopnosť OZ. 

Návrh na uznesenie 

Starosta predložil poslancom na schválenie program zasadnutia obecného zastupiteľstva a 

zároveň zmenil bod 5. 

Hlasovanie: 

Za : Balog Ladislav, Ing., Mgr. Čorej Ľuboš, Mgr. Fečová Henrieta,  Ing. Gajdoš Peter, , 

Vavrek Miroslav, Eštok Ján  

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

schválené  



 

Návrh na uznesenie 

Schválenie overovateľov zápisnice: Ing.Peter Gajdoš , Ladislav Balog 

Hlasovanie: 

Za : Balog Ladislav, Ing., Mgr. Čorej Ľuboš, Mgr. Fečová Henrieta,  Ing. Gajdoš Peter, , 

Vavrek Miroslav, Eštok Ján  

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

schválené  

 

Starosta určil za zapisovateľa zápisnice: Mgr. Klára Bučková 

 

K bodu 2:  

Voľba návrhovej komisie. 

 

Návrh na uznesenie 

Schválenie návrhovej komisie: Mgr. Henrieta Fečová , Ing.Mgr.Luboš Čorej 

Hlasovanie: 

Za : Balog Ladislav, Ing., Mgr. Čorej Ľuboš, Mgr. Fečová Henrieta,  Ing. Gajdoš Peter, , 

Vavrek Miroslav, Eštok Ján  

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

schválené  

 

K bodu 3:  

Kontrola plnenia uznesenia. 

Starosta konštatoval, že schvaľovaním spoločnej úradovne sa nebudeme zaoberať, až po 

zasadnutí mikroregiónu bučky. 

 

K bodu 4: 

Schválenie rozpočtu na roky 2025/2026/2027. 

Navrhovaný rozpočet  na preštudovanie dostal každý .Starosta zastupiteľstvo informoval, že 

ak potrebujú niečo ohľadom rozpočtu dovysvetliť, je možnosť prejedať to telefonicky s 

účtovníčkou. Starosta rozobral niekoľko položiek z  navrhovaného rozpočtu, zároveň vyzval 



zastupiteľstvo aby sa vyjadrili alebo predniesli pripomienky. Ing. Mgr. Ľuboš Čorej 

pripomienkoval, že návrh rozpočtu by mal byť zreteľnejší. Mgr. Henrieta Fečová podotkla, že 

nie je doplnené skutočné plnenie(čerpanie) za rok 2024. Mgr. Henrieta Fečová 

pripomienkovala ohľadom organizácii, že starosta nepredložil schválenie peňazí pre 

organizácie fungujúce v obci, podotkla, že je nutné prejednať zastupiteľstvom každú žiadosť 

podanú a zároveň prejednať výšku príspevku na fungovanie organizácií. Starosta 

argumentoval tým, že sú zahrnuté v rozpočte. Starosta dal schvaľovať rozpočet. Starosta 

informoval o fungovaní DHZ a o možnosti získania pilčíckeho kurzu o ktorý nikto nemal 

záujem. Starosta ospravedlnil kontrolórku za jej neprítomnosť. Ing. Mgr. Luboš Čorej 

skonštatoval, že ak návrh rozpočtu skontrolovala a schválila kontrolórka tak môžu začať 

hlasovať. 

 

Návrh na uznesenie:  

 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočet.  

Hlasovanie: 

Za : Ing., Mgr. Čorej Ľuboš, Mgr. Fečová Henrieta,  Ing. Gajdoš Peter, Vavrek Miroslav, 

Eštok Ján  

Proti:0 

Zdržal sa: Balog Ladislav 

schválené  

 

 

K bodu 5:  

Schválenie zmluvy NFP Environmentálneho fondu č.24120108V03 na kúpu mini bager 

predložil starosta obce. 

 

Návrh na uznesenie:  

Starosta dal kolovať zmluvu poslancom. Ing. Mgr. Ľuboš Čorej sa pýtal o aký bager sa jedná. 

Starosta vyberal z prvej cenovej ponuky, podotkol že sa bude vyberať podľa najnižšej cenovej 

ponuky. Starosta informoval ohľadom kúpi mini bagra, ktorý bi bol použiteľný aj na zbernom 

dvore ale aj na odhŕňanie snehu. Starosta požiadal o hlasovanie schválenia  zmluvy na mini 

bager. 

 

Hlasovanie: 



Za : Ing., Mgr. Čorej Ľuboš, Mgr. Fečová Henrieta,  Ing. Gajdoš Peter, , Vavrek Miroslav, 

Eštok Ján  

Proti:0 

Zdržal sa: Balog Ladislav 

schválené  

 

K bodu 6:  

Diskusia 

Starosta predložil projektovú dokumentáciu pánom Gajdošom Jozefom z roku 2006 že kde 

bola plánovaná ČOV. V diskusii sa vyjadrovali prítomný hostia ohľadom  nespokojnosti 

umiestnenia ČOV. Poslanci obecného zastupiteľstva upozornili starostu na to, že nekoná vo 

veci odkúpenia pozemku od pani Džamovej. Starosta argumentoval tým, že požiadal 

nemenovanú osobu o informáciu odkúpenia pozemku. Nemenovaná osoba informovala 

starostu o tom že pozemok nie je na predaj .Načo mu poslanci vytkli že mal jednať osobne a 

nie cez tretie osoby. Informovali ho tiež že oni zisťovali skutočnosti ohľadom odkúpenia 

pozemku a majú vedomosť o tom že pozemok je na predaj, avšak žiaden písomný doklad 

nepredložili. Pani Mgr. Henrieta Fečová mala pripomienku ohľadom petície kanalizácie ktorú 

dávali podpisovať rómsky občania. V ďalšej časti Starosta  vysvetľoval ohľadom štúdie 

a kúpe pozemku pod čističkou odpadových vôd a prístupovej cesty .Starosta argumentuje, že 

je to len územne konanie a žiadna projektová dokumentácia ( je to odpoveď na otázku pani 

Alžbety Ungradyovej).Poslanci apelovali že treba zvolať verejnú schôdzu ohľadom ČOV na 

čo starosta argumentoval že každé zastupiteľstvo je verejne. Pani Vanciková nástojila na tom, 

aby  sa odkúpil pozemok a aby ČOV nebola na pôvodnom mieste. 

 

 

K bodu 7:  

Návrhna uznesenie 

 

Uznesenie č. 167/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Skrabskom 

 

A. schvaľuje 

program zasadnutia obecného zastupiteľstva predložený starostom obce zmenený o bod 5 



Schválenie zmluvy č.24120108V03 Environmentálneho fondu na kúpu minibagru 

 

B. určuje 

za zapisovateľa p. Mgr. Bučkovú Kláru - pracovníčka RT1 pri OcÚ Skrabské 

 

C. schvaľuje 

1. overovateľov zápisnice - poslancov Baloga Ladislava a Ing. Gajdoša Petra 

2. členov návrhovej komisie - poslancov Mgr. Henrietu Fečovú a Ing. Mgr. Čoreja Ľuboša 

 

Za: 6 (Balog Ladislav, Ing., Mgr. Čorej Ľuboš, Eštok Ján, Mgr. Fečová Henrieta, Ing. Gajdoš 

Peter, Vavrek Miroslav) 

Proti: 0, Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 1 (Kroka Jozef) 

 

Uznesenie č. 168/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Skrabskom 

 

A. Prerokovalo 

Upravený návrh rozpočtu na rok 2025 

B. Schvaľuje 

Rozpočet obce na rok 2025 a návrh viacročného rozpočtu na roky 2026, 2027 

 

Za: 5 (Ing., Mgr. Čorej Ľuboš, Eštok Ján, Mgr. Fečová Henrieta, Ing. Gajdoš Peter, Vavrek 

Miroslav) 

Proti: 0, Zdržal sa: 1 (Balog Ladislav) 

Neprítomní: 1 (Kroka Jozef) 

 

 

Uznesenie č. 169/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Skrabskom 

schvaľuje 

zmluvu č. 24120108V03 Environmentálneho fondu na kúpu minibagru 



 

Za: 6 (Balog Ladislav, Ing., Mgr. Čorej Ľuboš, Eštok Ján, Mgr. Fečová Henrieta, Ing. Gajdoš 

Peter, Vavrek Miroslav) 

Proti: 0, Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 1 (Kroka Jozef) 

 

Uznesenie č. 170/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Skrabskom 

 

Schvaľuje 

A. Zameranie geodetického plánu pozemku na zmenu umiestnenia ČOV v projekte 

Kanalizácia a ČOV v obci Skrabské 

B. Vypracovanie znaleckého posudku na parcelu E746/27 za účelom odkúpenia pozemku 

obcou Skrabské 

C. Kúpu pozemkov na parcele E746/27 za účelom vybudovania ČOV v projekte 

Kanalizácia a ČOV v obci Skrabské 

 

Za: 6 (Balog Ladislav, Ing., Mgr. Čorej Ľuboš, Eštok Ján, Mgr. Fečová Henrieta, Ing. Gajdoš 

Peter, Vavrek Miroslav) 

Proti: 0, Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 1 (Kroka Jozef) 

 

Uznesenie č. 171/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Skrabskom 

 

A. Upozorňuje na: 

- Nebezpečný voľný pohyb psov v obci, v okolí ZŠ a MŠ Skrabské 

- Vypnuté verejné osvetlenie v obci ráno počas víkendov 

- Nezverejnené zápisnice zo zasadnutí OZ od 19.6.2024 

B. Berie na vedomie 

- Vzdanie sa mandátu poslanca pána Eštoka Jána k 31.12.2024 

 



Za: 6 (Balog Ladislav, Ing., Mgr. Čorej Ľuboš, Eštok Ján, Mgr. Fečová Henrieta, Ing. Gajdoš 

Peter, Vavrek Miroslav) 

Proti: 0, Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 1 (Kroka Jozef) 

K bodu 8:  

Rôzne 

 

Ing.Peter Gajdoš žiada o odchyt psov alebo nech MOaPS strážia pri škôlke a autobusovej 

zastávke aby psi neohrozovali deti a občanov. Načo starosta argumentoval, že MOaPS strážia 

prístupové cesty škole a škôlke. Mirko Vavrek žiada o čistenie rigolov. Starosta argumentuje, 

že nikto to nechce čistiť. Ing. Mgr. Luboš Čorej žiada o stretnutie s pani Ličartovskou 

z dôvodu, že im preteká voda do pivnice z dôvodu prevýšenia oplotenia a dvora pani 

Ličartovskej. Pán Ján Eštok pripomienkoval vypnuté verejné osvetlenie v obci ráno počas 

víkendov. Starosta informoval, že nastavoval osvetlenie aby svietilo dlhšie v sobotu do 7:00. 

V Nedeľu v dôsledku šetrenia je verejné osvetlenie vypnuté avšak starosta prisľúbil, že 

osvetlenie zapne aj v nedeľu. Pani Mgr. Henrieta Fečová pripomienkovala nezverejnené 

zápisnice zo zasadnutí OZ od 19.6.2024. Pán Ján Eštok predložil odstúpenie mandátu 

poslanca. 

 

 

K bodu 9: 

 

Starosta sa poďakoval všetkým poslancom za účasť na zasadnutí obecného 

zastupiteľstva a zasadnutie uzavrel o 19:30 hod. 

 

V Skrabskom, 16.12.2024 

 

Overovatelia zápisnice: Ladislav Balog ........................................ 

                                       Ing. Gajdoš Peter ........................................ 

 

Zapisovateľ: Mgr. Klára Bučková ................................ 

 

............................................................ 

Emil Rybnický, starosta obce Skrabské      


